

デザイン	企画	CFS	本体設計	包装設計	QA
承認	承認	承認	承認	承認	承認



UC

UC



- Supported formats *2
MP3, WMA, AAC, FLAC, WAV, HE-AAC, Apple Lossless, AIFF, DSD, MQA, APE
- Formats pris en charge*2
MP3, WMA, AAC, FLAC, WAV, HE-AAC, Apple Lossless, AIFF, DSD, MQA, APE

System Requirements / Configuration du système
A Wi-Fi environment is required to use some features of this product.
Un environnement Wi-Fi est requis pour utiliser certaines fonctionnalités de ce produit.

ENGLISH
*1 A portion of the memory is used for data management functions. Actual available memory is approx. 47 GB.
*2 Supports unsecured files only.
Headphones and microSD card are not included in this product. Design and specifications are subject to change without notice.
The photograph and the actual product may differ in appearance.
WALKMAN and WALKMAN logo are registered trademarks of Sony Corporation. The Bluetooth® word mark and logos are registered trademarks owned by Bluetooth SIG, Inc. and any use of such marks by Sony Group Corporation and its subsidiaries is under license. Qualcomm aptX is a product of Qualcomm Technologies, Inc. and/or its subsidiaries. Qualcomm is a trademark of Qualcomm Incorporated, registered in the United States and other countries. aptX is a trademark of Qualcomm Technologies International Ltd., registered in the United States and other countries. The Wi-Fi CERTIFIED™ Logo is a certification mark of Wi-Fi Alliance®. Wi-Fi® is a registered trademark of Wi-Fi Alliance®. microSD is a trademark of SD-3C, LLC. USB Type-C® and USB-C® are registered trademarks of USB Implementers Forum. All other trademarks are trademarks of their respective owners.

FRENCH
*1 Une portion de la mémoire est utilisée pour les fonctions de gestion des données. La mémoire disponible est d'environ 47 Go.
*2 Compatible uniquement avec fichiers non sécurisés.
Ce produit ne contient pas de casque et de carte microSD. La conception et les spécifications sont modifiables sans préavis.
La photographie peut être légèrement différente du modèle réel en apparence.
WALKMAN et le logo WALKMAN sont des marques déposées de Sony Corporation. La marque et les logos Bluetooth® sont des marques commerciales déposées appartenant à Bluetooth SIG, Inc. et toute utilisation de ces marques par Sony Group Corporation et ses filiales est sous licence. Qualcomm aptX est un produit de Qualcomm Technologies, Inc. et/ou de ses filiales. Qualcomm est une marque de commerce de Qualcomm Incorporated, déposée aux États-Unis et dans d'autres pays. aptX est une marque de commerce de Qualcomm Technologies International Ltd., déposée aux États-Unis et dans d'autres pays. Le logo Wi-Fi CERTIFIED™ est une marque de certification de Wi-Fi Alliance®. Wi-Fi® est une marque déposée de Wi-Fi Alliance®. microSD est une marque commerciale de SD-3C, LLC. USB Type-C® et USB-C® sont des marques de commerce déposées d'USB Implementers Forum. Toutes les autres marques de commerce appartiennent à leurs propriétaires respectifs.

FOR UNITED STATES CUSTOMERS, NOT APPLICABLE IN CANADA, INCLUDING IN THE PROVINCE OF QUEBEC.
POUR LES CONSOMMATEURS AUX ÉTATS-UNIS, NON APPLICABLE AU CANADA, Y COMPRIS LA PROVINCE DE QUÉBEC.
THIS DEVICE COMPLIES WITH PART 15 OF THE FCC RULES. OPERATION IS SUBJECT TO THE FOLLOWING TWO CONDITIONS:
(1) THIS DEVICE MAY NOT CAUSE HARMFUL INTERFERENCE, AND
(2) THIS DEVICE MUST ACCEPT ANY INTERFERENCE RECEIVED, INCLUDING INTERFERENCE THAT MAY CAUSE UNDESIRABLE OPERATION.
Contents and Country of Origin
Digital Media Player: Made in China / USB Type-C® cable: Made in China

SONY CORPORATION,
1-7-1 KONAN MINATO-KU
TOKYO, 108-0075 JAPAN

FCC ID:AKBY1302B2
IC: 409B-YY1302B2



*3 Coating and adhesive materials excluded.
*3 Matériaux de revêtement et adhésifs exclus.

No plastic in this packaging*3 / Aucun plastique dans cet emballage*3

DIGITAL MEDIA PLAYER
LECTEUR MÉDIA NUMÉRIQUE
Model, Modèle: YY1302B2

Made in China
Fabriqué en Chine
©2022 Sony Corporation

